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بهادری جهرمی: 

دولت با واگذاری استقلال و پرسپولیس 
به دو بانک غیردولتی موافق است

ســـخنگوی دولت گفت: مذاکرات اولیه بـــا دو بانک غیردولتی 
در خصوص واگذاری دو باشگاه استقلال و پرسپولیس صورت 
گرفته است. توافق شـــد وزیر اقتصاد و رئیس کل بانک مرکزی 
در این خصوص مذاکراتی را با هیأت های عامل بانک ها داشته 
باشـــند، پیش بینی می کنیم در چند روز آتی به توافق با این دو 

بانک غیردولتی برسیم.
در حاشیه جلســـه هیأت دولت، علی بهادری جهرمی در جمع 
خبرنگاران گفت: برای ارزیابی عملکرد بخش های مختلف دولت 
آخرین جلسه دولت به صورت فوق العاده و طولانی مدت قبل از 
سال جدید برگزار می شود تا هم مصوبات ضروری در سال 1402 را 
به تصویب برسانیم و هم گزارش دستگاه ها در مورد تحقق شعار 

سال، مورد بررسی و استماع قرار دهیم.
بهادری جهرمی با بیان این که باشگاه های استقلال و پرسپولیس 
سرمایه های ملی کشور هســـتند و هواداران زیادی دارند دولت 
هم رسالت خود را پشتیبانی از این سرمایه های ملی و حمایت از 
هواداران قرارد داده، اظهار داشت: دولت تلاش داشت از ابتدا 
کمک کار این دو باشگاه باشد و موانع حقوقی آنها را برطرف کند، 
فرایند واگذاری این دو باشگاه در بورس رقم خورد، هم عملکرد 
مالی این دو باشگاه شـــفاف شد و هم بخشی از ســـهام این دو 
باشگاه به مردم در سازمان بورس واگذار شد برای واگذاری بقیه 
سهام این دو باشگاه باید موانع حقوقی برطرف می شد، در طول 
دو سال گذشته هیأت واگذاری در این راستا بارها آگهی منتشر 
کرد تا بخش خصوصی این باشـــگاه ها را خریـــداری کند، تا هم 
حامی این دو باشگاه باشد و هم از مزایای تجاری و اقتصادی این 

باشگاه ها با تبلیغات و برند سازی استفاده کند.
سخنگوی دولت اظهار داشت: درطول این دو سال بارها آگهی 
منتشر شد متأسفانه این مانع حقوقی برطرف نشد در نهایت 
پیشنهادی از ســـوی سازمان خصوصی ســـازی ارائه شد که برای 
تسریع در حل مشکل این دو باشـــگاه مجوزی به هیأت وزیران 
بدهد که به جای واگذاری، یکی از این دو باشگاه به عنوان تسویه 
برخی از دیون واگذار شود تا مشـــکل حقوقی این دو باشگاه به 
خاطر مالک واحد داشتن برطرف شود، مقررشد تأمین اجتماع 
این دین را به شرکت های زیر مجموعه خودش که سوده هستند 
و توان اقتصادی دارند واگذار کند، دولت این مجوز را به هیأت 
واگـــذاری داد. وی با بیان این کـــه هیأت واگذاری روز گذشـــته 
تشکیل جلسه داد و در نهایت به این جمع بندی نرسید که از این 
مجوز بهره برداری کند، تصریح کرد: گزینه های دیگری با پیگیری 
متولیان پیدا شده که از مجموعه بانک های غیردولتی هستند. 
مذاکرات اولیـــه ای صورت گرفته امروز گـــزارش هیأت واگذاری 
در هیأت دولت ارائه شد، بانک ها توان اقتصادی بالایی دارند و 
از بزرگ ترین شرکت های مردمی هستند، اگر موفق به واگذاری 
تیم هایی به بانک های غیردولتی شویم در واقع این باشگاه ها را 

به بزرگ ترین شرکت های مردمی واگذار کردیم.
بهادری جهرمی ادامه داد: دولت از این پیشنهاد استقبال کرد، 
توافق شـــد وزیر اقتصاد، رئیس کل بانک مرکـــزی مذاکره ای با 
اعضای هیأت مدیره و مدیرعامل بانک ها داشته باشند تاسریع تر 
به توافق نهایی برســـیم، پیش بینی می کنیم تا چند روز آتی به 
توافق نهایی با دو بانک غیردولتی برسیم تا این سرمایه های ملی 
مورد حمایت مؤثر قرار بگیرند، این هم خبر خوب برای هواداران 

دو تیم، امیدواریم بازی خوبی را امشب از هر دو تیم ببینیم.

اوجی: مشکلی در تأمین بنزین 
تعطیلات نوروزی نداریم

وزیر نفت با تأکید بر این که مشکلی در تأمین بنزین تعطیلات 
نوروزی نداریم، گفت: هر چند همه جایگاه ها مجهز به کارت 
سوخت اســـت با این حال اولویت با کارت افراد است. جواد 
اوجی در حاشـــیه جلســـه هیأت دولت اظهار داشت: کارت 
سوخت جایگاه ها برای مواقع اضطراری و به منظور استفاده 
افرادی است که کارت سوخت خود را گم یا فراموش کرده اند.

وی با بیان این که اولویت با کارت سوخت خود افراد است، به 
هموطنانی که قصد مسافرت دارند توصیه کرد، کارت سوخت 
خود را همراه داشته باشـــند ولی با این حال کارت سوخت در 

همه جایگاه ها تدارک دیده شده است.
وزیرنفت با تأکید بر این که مشکلی در تأمین بنزین برای ایام 
تعطیلات نوروزی نخواهیم داشت، تصریح کرد: تمامی 4400 
جایگاه در سراســـر کشـــور آماده ارائه خدمات به هموطنان 

هستند.
اوجـــی همچنیـــن در مـــورد وقـــوع تخلفـــات احتمالـــی در 
جایگاه های عرضه سوخت، خاطرنشان کرد: هرچند بازرسان 
شـــرکت پخش به طـــور نامحســـوس از 1۵ اســـفند در تمام 
جایگاه  های شـــهری و بیـــن شـــهری درحال رصـــد عملکرد 
جایگاه های پخش سوخت هستند اما هموطنان برای گزارش 
تخلفات احتمالی می توانند با شـــماره تلفـــن 2۶۷۵ تماس 

بگیرند تا بازرسان ورود کرده و با تخلفات برخورد کنند.

اخبار

رئیس جمهـــور همه مســـئولان و ارکان نظام 
را مخاطـــب ســـخنان رهبـــر معظـــم انقلاب 
درباره پرهیز از ستیزه گری های دشمن پسند 
دانســـت و تصریح کرد: تلاش مسئولان برای 
عملی شدن این رهنمود و تمرکز بر انسجام 
در دولـــت و مجلـــس و پرهیـــز از اختلاف و 
ستیزه گری، از رموز اصلی موفقیت در مسیر 

رفع مشکلات مردم و پیشرفت کشور است.
دکتر سیدابراهیم رئیســـی صبح چهارشنبه 
در جلســـه هیـــأت دولت بـــا تبریـــک حلول 
ماه مبـــارک رمضان، این مـــاه را فرصتی برای 

تأکید دکتر رئیسی بر عمل به رهنمود رهبری درباره 
پرهیز از ستیزه گری های دشمن پسند

در جلسه هیأت دولت مطرح شد

خبر یک

مسئولان اقتصادی 
گزارشی از اقدامات 

دولت در راستای 
عملی شدن شعار 

سال ارائه کنند

تمامی فرزندان شهدا و جانبازان 
بالای ۷۰ درصد تا 2۹ فروردین 

استخدام می شوند

رئیس بنیاد شـــهید و امور ایثارگران گفت: تقریباً تمامی 
فرزندان شـــهدا و جانبازان بالای ۷0 درصدی که شـــرایط 
استخدام داشته باشـــند، تا 2۹ فروردین ماه به استخدام 
دولت درمی آیند. سید امیرحسین قاضی زاده هاشمی در 
حاشیه جلســـه هیأت گفت: دفترچه آزمون استخدامی 
۳2 هزار نفر از فرزندان شهدا و جانبازان بالای ۷0 درصد با 
همت دولت، مجوز سازمان اداری و استخدامی و سازمان 
برنامه، منتشر شده و جهاد دانشـــگاهی درحال برگزاری 
آزمون آنهاست. رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران اضافه 
کرد: تقریباً تمامی فرزندان شـــهدا و جانبـــازان بالای ۷0 
درصدی که شرایط استخدام داشته باشند، تا 2۹فروردین 
ماه به استخدام دولت درمی آیند و قانونی که 10 سال معطل 
مانده بود، با همت و حمایت دولت به نتیجه رسید. وی 
تأکید کرد: ما سال آینده شاهد بیکاری هیچ فرزند شهید و 
جانباز بالای ۷0 درصد نخواهیم بود. اقدام دوم مؤثرتر هم 
حمایت از اشتغال ســـایرین در قالب تسهیلات اشتغال 

است که دولت هزینه خوبی کرده است.

امسال برای ۱۵۰ نفر بازنشسته مجوز 
فعالیت صادر شد

رئیس سازمان اداری و استخدامی کشور درباره به کارگیری 
بازنشســـتگان در دســـتگاه ها، گفت: براســـاس آخرین 
اخباری که تا دیروز دریافت کرده ام، برای امسال مجموعاً 
به 1۵0 نفر مجوز داده شده تا در مشاغل تخصصی و مشاوره 

از آنها استفاده شود.
میثم لطیفی در حاشـــیه جلســـه هیأت دولت در پاسخ 
به این سؤال که به کارگیری بازنشســـتگان در دستگاه ها 
تخلف است اما برخی با تبصره مشغول فعالیت هستند، 
با متخلفان چه برخوردی صورت می گیرد؟، گفت: قانون 
مصوب مجلس دو تبصـــره دارد. تبصره یـــک برای برخی 
مقامات و جایگاه ها اســـت و تبصره دو استفاده به عنوان 
یک ـ سوم ظرفیت در ماه اســـت، یعنی یک سوم ساعت 
کاری می توانیـــم در خدمت شـــان باشـــیم. وی تصریـــح 
کرد: دستگاه های اجرایی اگر مجوز ما را نداشته باشند، 
ذیحساب اجازه پرداخت ندارد و طبیعتاً دستگاه نظارتی 
هم برخورد می کند به دلیل آن که تصـــرف در بیت المال 
محسوب می شود، از این رو موارد در کارگروهی بررسی و 

مجوز صادر می شود.

۵ گیگابایت اینترنت رایگان برای عید نوروز و ماه 
رمضان به مردم اختصاص می یابد

تصمیمی برای افزایش نرخ بلیت هواپیما، قطار و 
اتوبوس نداریم

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: بســـته اینترنـــت ۵ گیگابایتی رایگان 
به مناســـبت عید نوروز و ماه رمضان به مردم اختصاص پیدا می کند. عیسی 
ع پور در حاشیه جلسه هیأت دولت در جمع خبرنگاران گفت: سال آینده  زار

سال پرباری در حوزه فضایی خواهد بود.
وی درخصوص پروژه فیبر نوری در حوزه کسب وکارها عنوان کرد: سال گذشته 
2.۵ میلیون خانوار پوشـــش فیبر نوری داشـــتیم و امروز به حدود ســـه برابر 
افزایش یافته اســـت و بیش از ۷ میلیون خانوار را تحت پوشش داریم، اتفاق 
بسیار بزرگی اســـت و تقریباً برای ۳۵ درصد مردم دسترســـی به اینترنت های 
پرسرعت هزار مگابایت بر ثانیه فراهم شده است. البته باید درخواست بدهند 
که در این شهرها برایشان متصل شود اما در عین حال امکان آن فراهم شده 
است. وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات ادامه داد: در حوزه پنجره هوشمند هم 
با پیگیری سایر رسانه ها به خصوص صداوسیما اتفاق خوبی افتاد و الان بیش 
از ۶0 درصد خدمات از این طریق ارائه می شود، البته براساس قانون قرار بود 

صددرصد خدمات ارائه شود اما این کار صورت نگرفت.
ع پور تصریح کرد: در قانون برنامه هفتم توسعه آمده است دستگاه ها باید  زار
هر سال 20 واحد از خدماتشان را هوشمند کنند و امسال حدود 10 درصد اتفاق 
افتاده است. بیش از 40 میلیون نفر از مردم از این پنجره ملی استفاده می کنند 

که اتفاق بسیار خوبی است. 

وزیرراه و شهرسازی گفت: یکی از تقاضاهای شبکه  حمل و نقلی افزایش قیمت  
نرخ بلیت هواپیما، قطار و اتوبوس اســـت اما هنوز هیچ تصمیمی در این رابطه 

گرفته نشده است و هرگونه افزایشی موکول به سال آینده خواهد بود.
مهرداد بذرپاش در حاشیه جلســـه هیأت دولت و در جمع خبرنگاران گفت: تا 
امروز نسبت به مدت مشابه سال قبل شاهد رشد ۵۵ درصدی ترانزیت جاده ای 
هستیم که رکورد بی سابقه ای است و نشـــان می دهد اقدامات دولت برای رشد 
ترانزیت به عنوان یکی از پایه های اصلی تولید ثروت برای کشور به نتیجه رسیده 
است. وی افزود: در کنار توسعه زیرساخت ها، توسعه نرم افزارهای تردد آسان تر 
کالا و بار در مسیرهای مواصلاتی میان ایران و کشورهای همسایه رشد شتابانی 
گرفته و امید است بتوانیم تا انتهای ســـال 140۳ این عدد را بیشتر کنیم تا نقش 

جدی در اقتصادی ملی کشور داشته باشد.
وزیر راه و شهرســـازی بیان کرد: در احکام برنامه مســـئولیت بخـــش ترانزیت و 
لجستیک برعهده وزارت راه و شهرســـازی قرار داده شده است و منتظر هستیم 
برنامه ابلاغ شـــود. وی افزود: بیش از ۵ هزار و 2۳0 مسکن مهر در شهر پردیس 
پنجشنبه 24 اســـفندماه به بهره برداری می رسد و در راســـتای اتمام مسکن  مهر 
باقی مانده از گذشته که یکی از تعهدات دولت بود این کار انجام خواهد شد و این 
مسیر باز هم ادامه دارد که امید اســـت تا پایان دولت این پروژه ها تعیین تکلیف 

شود و دیگر متقاضی باقی نماند.

گزارش

وزیر امور اقتصـــادی و دارایی گفت: با 
تأکید رئیس جمهور مبنـــی بر خاتمه 
صف وام هـــای ازدواج و فرزندآوری، تا 
پایان ســـال تمامی متقاضیان تعیین 

تکلیف می شوند.
سیداحســـان خانـــدوزی در حاشـــیه 
جلســـه هیـــأت دولـــت و در جمـــع 
خبرنگاران دربـــاره وام هـــای ازدواج و 
فرزندآوری اظهار داشت: رئیس جمهور 
تأکید ویـــژه ای خطاب به شـــبکه های 
بانکی و بانک مرکزی درخصوص تعیین 
تکلیف تمامی وام های تکلیفی و خاتمه 
صف وام ازدواج و فرزنـــدآوری تا پایان 

اسفندماه داشته است.

وی ابراز امیدواری کـــرد، کوتاهی ها در 
این رابطه که منجر به ماندن بخشی از 
مردم در صف شده است، برطرف شود 
و تا پایان ســـال بتوانیم خبر خوشـــی 

مبنی بر کاهش صف داشته باشیم.
وزیر امور اقتصادی و دارایی ادامه داد: 
جـــذب ســـرمایه گذاری های خارجی 
بـــا توجـــه بـــه دیپلماســـی اقتصادی 
رئیس جمهور به صورت دوجانبه میان 
کشورها و شرکای تجاری و هم به صورت 
چندجانبه در پیمان هـــای منطقه ای 
اعم از شانگهای و بریکس موجب شده 
اســـت که ســـال 1402 بالاترین میزان 
جذب معتبر ســـرمایه گذاری خارجی 
و نه فقط قراردادهای کشـــور را شاهد 
باشیم. خاندوزی بیان کرد: امید است 
این روند افزایش از 4 میلیارد دلار سال 
گذشـــته به بیش از ۵ میلیـــارد دلار در 

سال جاری ادامه یابد.
وی یادآورشـــد: بـــا توجه بـــه اینکه در 
مقایسه با سال هایی که گاهی در طول 
4 سال یک دولت بیش از ۵ یا 10 میلیارد 
دلار جذب ســـرمایه گذاری خارجی به 
شـــکل عملـــی و محقق شـــده صورت 

نمی گرفـــت، این روند افزایشـــی به ما 
این نوید را می دهد که ما در سال 140۳ 
رکورد مجموع جذب ســـرمایه گذاری 
خارجی محقق شده را در پایان دولت 
سیزدهم به نسبت دولت های گذشته 

رسماً اعلام کنیم.

خاندوزی: متقاضیان وام های ازدواج و فرزندآوری تا پایان سال تعیین تکلیف می شوند
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خودســـازی درونی و اجتماعی دانســـت و با 
اشاره به سخنان حکیمانه رهبر فرزانه انقلاب 
درباره ضـــرورت پرهیـــز از ســـتیزه گری های 
دشمن پســـند، همه مســـئولان و ارکان نظام 
را مخاطب این ســـخنان دانســـت و تصریح 
کرد: تلاش مســـئولان برای عملی شدن این 
رهنمود و تمرکز بر وحدت و انسجام در دولت 
و مجلس و پرهیز از اختلاف و ســـتیزه گری و 
جبهه بندی، از رموز اصلی موفقیت در مسیر 

رفع مشکلات مردم و پیشرفت کشور است.
رئیس جمهـــور در ادامه با ضروری دانســـتن 
توجه به آرامش ذهنی مردم و آثار اجتماعی 
تصمیمات و اقدامات دســـتگاه های دولتی، 
توجه بیشـــتر به تهیه پیوســـت های فرهنگی 
و رســـانه ای بـــرای تصمیمـــات و اقدامـــات 
دستگاه ها و همچنین اتخاذ تدابیر لازم برای 
جلوگیری از آثار ســـوء احتمالی تصمیمات را 

خواستار شد.
دکتر رئیســـی همچنیـــن از وزرا و مســـئولان 
اقتصـــادی دولت خواســـت عطف به شـــعار 
سال، گزارشـــی از مجموعه اقدامات صورت 
گرفته از ســـوی دولت در زمینه مهـــار تورم و 

رشد تولید تهیه و ارائه کنند.
وزیر جهـــاد کشـــاورزی نیـــز در این جلســـه 
گزارشـــی از رشـــد صـــادرات محصـــولات و 
فرآورده های کشـــاورزی ارائه کرد. بر اســـاس 
این گزارش صادرات محصولات کشاورزی در 
10 ماهه ابتدایی ســـال 1402 هشـــت میلیون 
تن بوده که نســـبت به مدت مشابه در سال 
گذشـــته رشـــد 1۳ درصدی داشـــته است. از 
لحاظ ارزش نیز ارزش مجموع این صادرات 
۶ میلیـــارد دلار بوده که رشـــد 2۳ درصدی را 

نشان می دهد.
بنا بر گزارش وزیر جهاد کشاورزی در حالی که 
کشـــورمان تا پیش از دولت سیزدهم یکی از 
واردکنندگان خوراک آبزیان بوده با اقدامات 
صورت گرفته ضمن تأمین نیاز داخل، تبدیل 
به صادرکننده این محصول شـــده و مجموع 
صادرات بخش شـــیلات و خوراک آبزیان در 
10 ماهه ابتدایی امســـال ۶۷ درصد نسبت به 
مدت مشابه ســـال قبل رشـــد داشته است. 
همچنین صادرات بخش سبزی و صیفی جات 
41 درصـــد، انواع میـــوه و فرآورده های آن ۳۵ 
درصد و صادرات محصولات لبنی نیز رشد 2۳ 

درصدی داشته است.

ـــرش بـ

رئیس جمهور قهرمانی تیم ملی فوتسال ناشنوایان را 
تبریک گفت

آیت الله رئیسی در پیامی قهرمانی تیم ملی فوتسال ناشنوایان کشورمان در 
بیستمین دوره المپیک زمستانی ناشنوایان ۲۰۲۴ ترکیه را تبریک گفت و از 

تلاش  اعضا و دست اندرکاران این تیم قدردانی کرد. رئیس جمهور در پیامی 
قهرمانی مقتدرانه تیم ملی فوتسال ناشنوایان کشورمان در بیستمین دوره 

المپیک زمستانی ناشنوایان ۲۰۲۴ ترکیه را به ملت ورزش دوست ایران تبریک 
گفت و از تلاش های ارزنده بازیکنان، مربیان، کادر فنی و همه دست اندرکاران 

این تیم قدردانی کرد. در پیام آیت الله رئیسی آمده است که این موفقیت بزرگ 
برگ زرین دیگری در کارنامه درخشان بازیکنان توانمند و باغیرت این تیم است. 

رئیس جمهور در این پیام همچنین دوام توفیقات و افتخارآفرینی این ورزشکاران 
را در دیگر میادین ورزشی، از درگاه خداوند متعال خواستار شد. تیم ملی 

فوتسال ناشنوایان ایران با برتری ۳-۱ مقابل ژاپن در بازی فینال به مقام قهرمانی 
المپیک زمستانی ناشنوایان ۲۰۲۴ رسید.


